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_8A_A1_E5_AF_B9_E8_c28_34182.htm Liu: I understand this is

your first visit to our company. Bob: Yes, and my first visit to your

county. It has long been my wish to see with my own eyes Chinas

achievement. And now I feel myself more than awarded. Liu: I’m

so glad to hear that. Bob: I think you must have some idea of our

company. Weve been importers of Arts and Crafts for many years.

The purpose of my coming here is to do business with you. Liu: I can

assure you of our best attention and closest cooperation. Were

always willing to develop trade with friends from all over the world. 

中文参考： 刘：这好象是您第一次来我们公司访问。 鲍伯：

是的，也是第一次来你们国家访问。我一直想亲眼看看中国

的成就。我感到收获太大了。 刘：您这么说，我感到很高兴

。 鲍伯：我想您对我们公司一定有所了解。我公司经营工艺

品已有多年。我这次来是想和你们开展业务往来。 刘：请相

信我们一定会竭尽全力密切合作的。我们一向愿意和世界各

国朋友开展贸易往来。 100Test 下载频道开通，各类考试题目

直接下载。详细请访问 www.100test.com 


